

Editor's Note / Note du Directeur

Gregory S. Kealey

Volume 14, 1984

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/llt14en01>

[See table of contents](#)

Publisher(s)

Canadian Committee on Labour History

ISSN

0700-3862 (print)

1911-4842 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

Kealey, G. S. (1984). Editor's Note / Note du Directeur. *Labour/Le Travailleur*, 14, 6-6.

EDITOR'S NOTE / NOTE DU DIRECTEUR

THIS ISSUE OF *L/LT* carries a few, new features including Debates/Débats and Correspondence/Correspondance. We hope to publish material which stimulates intellectual debate and controversy and thus we're pleased to introduce these new sections.

I would also like to extend my warm thanks to retiring editorial board members D'Arcy Martin and Jacques Rouillard. Jacques, who has just completed his term as Chair of the Editorial Board, has been a member of the Board since its inception and has contributed greatly to *L/LT*'s success. We wish Jacques well in his future endeavours.

POUR ENCOURAGER LA PUBLICATION d'articles qui stimuleront la controverse et les débats intellectuels, il nous fait plaisir d'inaugurer, dans le présent numéro, de nouvelles chroniques dont "Débats" et "Correspondance."

Je voudrais remercier chaleureusement D'Arcy Martin et Jacques Rouillard qui laissent le comité de rédaction. Jacques Rouillard, qui était membre du comité depuis ses débuts, vient de terminer son mandat de président et a grandement contribué au succès de la revue. Nous lui souhaitons bonne chance dans ses projets.

Gregory S. Kealey